



Prolux®

BENZİNLİ & DİZEL YAKIT KATKISI

GASOLINE & DIESEL FUEL ADDITIVE | إضافات وقود البنزين والديزل



ÜRÜN TANIMI VE KULLANIM YERİ

Yeni nesil benzin ve dizel katkısı ile motor devrinin ve araç süratinin hızla yükseltilmesi ile sürüş keyfini artırır. Motorun soğukta çalıştırılmasını kolaylaştırır, motorun daha düzenli ve rahat çalışmasını sağlar.

ÖZELLİKLERİ VE FAYDALARI

- Tüm Yakıt sistemine etkili temizlik ve uzun süreli koruma sağlar.
- Çökelmelerin oluşumu ile yakıt sisteminde, karbüratörde, yanma odasında, enjektörde, ventilde ve bujilerde oksidasyon atıklarını önler.
- Optimum yanma sayesinde, yakıt sarfiyatını, tehlikeli gaz atıklarının emisyonunu azaltır ve katalizatörün ömrünü uzatır.
- Düzgün olmayan rölantiyi engeller. Hızlanma ve vurmaya yavaşlatır.
- Bütün benzinli ve dizel motorlar, Enjeksiyonlu motorlar ve Karbüratör sistemli ile uyumludur.

DESCRIPTION AND PURPOSES

Better driving pleasure with the quickly increasing motor revolution and vehicle speed thanks to the new generation gasoline and diesel additives. It makes the motor operation in cold weather easier - provides more regular and easier operation.

PROPERTIES & BENEFITS

- Provides effective cleaning and long-term protection for the whole fuel system.
- Prevents the oxidation wastes in scope of the fuel system, carburetor, combustion chamber, injector, valves and spark plugs caused by the sedimentation.
- Extends the service life of the catalyzer while reducing the fuel consumption and the emission of the dangerous gas wastes thanks to the optimum combustion process.
- Prevents irregular idling. Slows down the acceleration and knocking.
- Suitable for all gasoline & diesel motors, injection motors and carburetor systems.

وصف المنتج ومكان الاستخدام

يزيد من متعة القيادة من خلال زيادة سرعة المحرك وسرعة السيارة بسرعة مع الجيل الجديد من إضافات وقود البنزين والديزل. إنه يجعل من السهل تشغيل المحرك في البرد، ويوفر تشغيلًا أكثر انتظامًا وراحة للمحرك.

الميزات والفوائد

- يوفر تنظيفًا فعالًا وحماية طويلة المدى لنظام الوقود بالكامل.
- يمنع نفايات الأكسدة وتكوين الرواسب في نظام الوقود، المكربن، غرفة الاحتراق، الحاقن، الصمامات وشمعات الإشعال.
- بفضل الاحتراق الأمثل، فإنه يقلل من استهلاك الوقود وانبعثات الغازات الخطرة ويطيل عمر المحفز.
- يمنع التباطؤ غير المتكافئ. يبطئ التسارع والضرب.
- متوافق مع جميع محركات البنزين والديزل ومحركات الحقن وأنظمة المكربن.

تِيْپِيْكَ اُؤْءَلْلِيْكَلَر / TYPICAL PROPERTIES / الخصائص النموذجية

Görünüş	Berrak Sarı Sıvı
Yoğunluk @ 15 °C	0,815 g/ml
Refraktif İndeks @ 20°C	1,452
Parlama Noktası	45°C



www.proluxoil.com.tr

